
Referat fra bestyrelsesmøde d.6/5 2024 

Helle, Sten, Jan, Michael og Tine deltog afbud fra Lis  

 

1. Nyt fra antenneforeningen 

Der var repræsentantskabsmøde d. 8/4 , alt gik som det skulle. 

Internettet stiger med 30 kr pr måned. Ved ikke hvornår det træder i kraft. 

 

2. Nyt fra grundejerforeningen. 

Intet nyt. Vi har ikke modtaget noget referat fra mødet i start april endnu. 

 

3. Markvandrings referat skal godkendes 

Sten og Michael deltog i markvandringen - de kan ikke genkende det der står og det referat og det  har intet 

med markvandringen at gøre. 

 

4. Ændring af husorden ang. storskrald 

Vejledningen der er omdelt til beboerne ang storskrald skal tilføjes vores husorden. 

 

5. Opstregning af p-pladser 

Opstregning af p-pladser udsættes til der skal lægges ny asfalt på parkeringspladsen. 

 

6. Græsslåning før kl 8.00 

Der var en livlig snak om dette og det er et punkt man ikke lige bliver enige om        

 

7. Planlægning af beboermøde 

Helle bager og dækker bord 

Vi mødes kl 18.45 

 

8. Evt 

- Michael deltager i den grønne markvandring d. 22/5 kl 16 med Milton og COOR 

- indbydelse fra Capellavænget ang. beredskabet uddeles en af dagene 


